

REFERAT

Til: Alle medlemmer av Komite speiding (KS)
Fra: Forbundskontoret (FK) v/Helene Bredal
Kopi: Speiderstyret (SST) v/Peer-Johan Ødegaard, FK v/Stine Heireng

Tema: Møte i Komite speiding
Dato: 13. mars 2023
Sted: Digitalt, Google Meet

Til stede: Ingeborg Kolstad, Anders Nordby, Lise Karine Ljunggren Ringstad, Karoline Omberg Often, Benjmin Andersen, Roy Arild Rugsveen og Helene Bredal (referent)

Saker til behandling:

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

OP = oppnevning

V = saker som krever vedtak

SAKSLISTE

Sak 01/03/23 Referat møte 11/2022 (O)

Referat fra sist møte
Godkjent

Sak 02/03/23 Orienteringer (O)

KS har siden sist jobbet med Ledertrenersamlingen 2024, startet opp arbeidsgruppe for ledertrening, kontaktet hoveddommere til NM, planlagt arrangementet POWWOW og revidert fordypningsmerker. KS har også arbeidet med roveromudsamlingen 2023 og roverstevnet, deltatt på roverkongressen 2023 og gjennomført oppstartsmøte for roverfemkamp 2023.

Sak 03/03/23 Orienteringer fra forbundskontoret (O)

KS ble orientert om aktuelle saker fra forbundskontoret (FK).

Sak 04/03/23 Oppnevninger (OP)

Sak 7.2.2 fra speidertinget og sak 04/01/23 fra SST
Torunn Fjelde Hansen, Kristian Fog, Roald Arnet Amundsen, Øyvind Danielsen, Charlotte Hegvold Jørgensen, Ronja Bjørshol-Trelnes, Petter Stenstadvold og Kristoffer Holt Iversen oppnevnes i Arbeidsgruppen for ledertrening.

Nordisk TG kurs 2024, KS anbefaler Priska Hiller inn i staben.
Arne Nørstebø er allerede i staben, og Priska er tenkt å ta over etter Øystein Gonsholt.

Hoveddommere NM i speiding 2023. KS oppnevner Anders Sveen for ett år og Ole Kristian Ljunggren Ringstad for to år.

Sak 05/03/23 Aksjonslista (O)

KS gikk gjennom aksjonslista

Sak 31/03/23 Felles roverfemkamp (O)

Avtale om felles roverfemkamp er signert
Felles roverfemkamp ledes av en samarbeidsgruppe. Samarbeidsgruppen består av representanter fra Komite speiding, Rovernemnda og forbundenes administrasjon.

Prosjektleder for roverfemkamp 2023 i gang med planleggingen og arrangementet skal være i Fredrikstad.

Sak 32/03/23 Arbeidsplan (D)

KS så gjennom tiltakspunktene til arbeidsplanen for å gi en tilbakemelding til SST om disse oppgavene er overkommelige eller ikke. Det ble satt en kontaktperson på hvert punkt.

Sak 33/03/23 Hva vil vi med roverstevnet? (D)

KS så på ramme til roverstevnet og ønsker å gi det en retning slik at det også har et godt faglig innhold. KS har møte med prosjektleder for Roverstevnet 2023 14. mars og ønsker å legge frem disse forventningene da.

Sak 25/03/23 Roverstevnet våren 2024 (O/D)

Maja Dahl og Bergensmafiaen ønsker å arrangere roverstevnet våren 2024.

Eventuelt:

EVT 01/03/23 Her føres saker som ble meldt inn under Orienteringer (ingen vedtak)

EVT 02/03/23 Trekløver gilwell Kandersteg 2023 (D)

Ønsker KS at TG på Kandersteg mai 2023 gjøres kjent med våre ledere via (noen av) våre kommunikasjonskanaler? (Vi må evt. presisere at man må ha grunntrening på plass). Info: <https://2023.kisc.ch/events/woodbadge-training/>

Det er International Commissioners som skal nominere deltakere. KS har ingenting imot at dette promoteres.

EVT 02/03/23 Til neste møte

Sak 29/04/23 Fordypningsmerker (V/D)

Reviderte fordypningsmerker:
Fordypningsmerket - Plantekjennskap (Tropp)

Nye fordypningsmerker:
Fordypningsmerket - Øks (Flokk)
Fordypningsmerket - Plantekjennskap (Rover)

Sak 30/04/23 Fordypningsmerker om mangfold og inkludering (D/V)

Nytt fordypningsmerket:
Fordypningsmerke Bryt barrierer (alle enheter)